

香港添馬添美道 2 號
政府總部東翼 12 樓
政制及內地事務局

電郵地址：views@2017.gov.hk
傳真：2563-9292

敬啟者：

就《二零一七年行政長官及二零一六年立法會產生辦法諮詢文件》表達意見

政府公布《二零一七年行政長官及二零一六年立法會產生辦法諮詢文件》(《諮詢文件》)，展開新一輪政改諮詢。然而，《諮詢文件》具引導性，諮詢並不全面，無助考慮政改問題。

就《諮詢文件》的內容，本人要求（請於適當的方格內加上✓號）：

- 於 2017 年行政長官選舉中，加入公民提名
- 於 2017 年行政長官選舉中，加入政黨提名
- 政府於下一輪諮詢中，諮詢市民對公民提名的意見
- 政府於下一輪諮詢中，諮詢市民對政黨提名的意見
- 如提名委員會須確認公民提名／政黨提名的參選人，提名委員會只能按法律明文規定的候選人資格作為拒絕確認的原因，不可因是否「愛國愛港」、「與中央政府對抗」等政治審查而拒絕確認
- 不將「機構提名」加入作為提名程序
- 不限制行政長官候選人的數目
- 廢除行政長官不能屬於政黨成員的限制
- 提名委員會的組成「愈民主愈好」
- 盡早取消立法會分組點票制度
- 盡早取消所有立法會功能組別議席

其他意見：

姓名：_____

身份證號碼：____ _ XXX(X)

電話：_____

電郵：_____

註：可選擇填寫部份聯絡資料

所有收集到的個人資料皆會轉交政制及內地事務局，真普選聯盟不會保留。政制及內地事務局或會刊載閣下的姓名及意見，如閣下要求保密姓名或不公開意見，請於以下適當的方格加上✓號。不公開的意見將不會被刊載。閣下亦可於 www.2017.gov.hk 查閱政制及內地事務局的私隱政策。

- 本人要求將姓名保密
- 本人要求不公開上述意見

Constitutional and Mainland Affairs Bureau
12/F, East Wing, Central Government Offices
2 Tim Mei Avenue, Tamar, Hong Kong
E-mail: views@2017.gov.hk
Fax: 2563-9292

To Whom It May Concern,

Comments on the Government's "Consultation on Constitutional Reform"

The government document of <Methods for Selecting the Chief Executive in 2017 and for Forming the Legislative Council in 2016> carries information which is misleading and incomplete, and which does not help political reform considerations.

Regarding contents of the document, I request (Please tick where appropriate):

- add Civil Nomination to the 2017 Chief Executive Election method
- add Political Party Nomination to the 2017 Chief Executive Election method
- the government invites public comments on Civil Nomination in the next round of consultation
- the government invites public comments on Political Party Nomination in the next round of consultation
- if the Nominating Committee needs to officially endorse nominees by Civil/Political Party Nomination, it can only exercise refusal under legal stipulations, and political censorship reasons such as "love China, love Hong Kong" must not be considered
- "organisational nomination" should be excluded from the nomination process
- no limits set for the number of Chief Executive candidates
- allows the Chief Executive to be member of political party
- democratize the composition of the Nominating Committee
- abolish LegCo's split-voting system as soon as possible
- abolish all functional constituency seats at the LegCo as soon as possible

Other comments:

Name : _____

ID Card : _____ XXX(X)

Tel : _____

E-mail : _____

Please note : Contact information is optional.

All personal data collected will only be passed onto the Constitutional and Mainland Affairs Bureau (CMAB), and will not be kept by the Alliance for True Democracy. Your name and comments may be published by CMAB. If you choose to not disclose your name and/or comments, please tick the appropriate box(es) below. You may refer to the privacy policy of the CMAB on www.2017.gov.hk.

- Do not disclose my name
- Do not disclose my comments